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Kadernota 2026 – zienswijzen deelnemers en reactie BHIC 

In onderstaand overzicht zijn de ingediende zienswijzen/opmerkingen op de concept Kadernota 2026 weergegeven per deelnemer, met in de laatste kolom de reactie van 

het BHIC op de gemaakte opmerkingen.  

 

Deelnemer Zienswijze Gemaakte opmerkingen Reactie BHIC 

Gemeente Bernheze 
 
 
 
 

Positief - Wel roept de gemeenteraad het BHIC op om 
terughoudend te zijn met het ontwikkelen van nieuw 
beleid waaraan extra kosten verbonden zijn. Dit 
vanwege de slechte financiële vooruitzichten voor 
gemeenten.  

- Het BHIC neemt geen extra kosten op buiten de eerder 
afgesproken beleidskaders. 
 
 
 

Gemeente Boekel Ja, zie opmerking - Instemming met kadernota 2026 met uitzondering 
van de financiële vertaling.  
 

- Wij verzoeken u om de gemeentelijke bijdrage van 
2025 als uitgangspunt te hanteren voor 2026 en de 
ambities voor 2026 en de jaren 2027-2029 hierop 
aan te passen, zodat de bijdrage voor de gemeente 
niet verhoogd wordt.  

- N.v.t. 
 
 

- Reactie o.b.v. genomen bestuursbesluit d.d. 28-03-2025, 
zie onderaan* 

Gemeente Boxtel 
 

Geen zienswijze, 
zie opmerking 

- Akkoord met de voorliggende kadernota; de voor 
2026 uitgezette koers wordt hiermee ondersteund.  
 

- Aandacht wordt gevraagd voor dataopslag zodat de 
digitale CO² voetafdruk van het BHIC wordt 
verkleind. 

- N.v.t. 
 
 

- Onze leverancier Preservica hanteert 7 
duurzaamheidsprincipes voor digitale bewaring, waarvan 
er één milieu is. Preservica erkent dat digitale bewaring 
computer- en opslagbronnen vergt, die op hun beurt 
weer een grote impact hebben op het milieu. Aanbieders 
moeten een proactieve en gedocumenteerde inzet 
kunnen aantonen van het meten en verminderen van de 
CO2-voetafdruk van zijn activiteiten en diensten 
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Gemeente Land van Cuijk Ja, zie 
opmerkingen 
 
 
 

- Door de raad van de gemeente Land van Cuijk wordt 
van het BHIC verwacht dat de bijdrage van 2025 als 
uitgangspunt wordt genomen voor 2026 en de 
ambities voor 2026 en de jaren 2027-2029 hierop 
aan te passen. Het BHIC dient zelf de eigen loon- en 
prijsindicatie op te vangen met ombuigingen. Gezien 
eerdere besluitvorming over de bekostiging van het 
e-depot conformeert de raad zich aan de in 2022 
gemaakte afspraken.  

- Reactie o.b.v. genomen bestuursbesluit d.d. 28-03-2025, 
zie onderaan* 

Gemeente Maashorst Ja, zie 
opmerkingen 

- Wij verzoeken u om de gemeentelijke bijdrage van 
2025 als uitgangspunt te hanteren voor 2026 en de 
ambities voor 2026 en de jaren 2027-2029 hierop 
aan te passen, zodat de bijdrage voor de gemeente 
niet verhoogd wordt.  
Wij verwachten dat u als gemeenschappelijke 
regeling zelf uw eigen loon- en prijsstijgingen 
opvangt met ombuigingen. 
 
Wij zijn geen voorstander van een 
kaasschaafmethode, wij verwachten inhoudelijke 
keuzes, die leiden tot het gewenste budgettaire 
effect. De verantwoordelijkheid voor het maken van 
die keuzes leggen we bij u neer. In de begroting 
2026, en zo mogelijk nog in de kadernota 2026. 
Daarbij zien wij graag terug wat dit betekent voor de 
ambities van de gemeenschappelijke regeling. Wat 
ons betreft kan met die keuzes direct een start 
worden gemaakt zodat de effecten zo snel mogelijk 
zichtbaar zijn.  
 

 

- Reactie o.b.v. genomen bestuursbesluit d.d. 28-03-2025, 
zie onderaan* 
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Gemeente Meierijstad Ja, zie opmerking - De gemeente Meierijstad wil uw bestuur in 
overweging geven om de bijdrage van 2025 als 
uitgangspunt te hanteren en de ambities voor 2026 
en de jaren 2027-2029 hierop aan te passen, zodat 
de bijdrage voor de gemeente niet verhoogd wordt.  
 

- Reactie o.b.v. genomen bestuursbesluit d.d. 28-03-2025, 
zie onderaan* 

Gemeente Oss 
 
 
 

 - Wij ondersteunen de kadernota 2026 welke 
gebaseerd is op het actuele beleidsplan “(Ook) Ons 
Brabant” van het BHIC. De kadernota gaat financieel 
in op de verdere ontwikkeling van het e-depot, de 
duurzame invulling van de maatschappelijke opgave 
(ontsluiten en toegankelijk maken van 
beeldmateriaal), het schrijven van de Brabantse 
geschiedenis en het verwelkomen van een breder 
publiek door het terrein van De Citadel meer in te 
zetten. We ondersteunen de financiële uitwerking 
van het beleid voor 2026. 
 

- Wij verzoeken u om de bijdrage van 2025 als 
uitgangspunt te hanteren voor 2026 zodat de 
bijdrage van de gemeente gelijk blijft. We gaan 
ervan uit dat het BHIC zelf de loon- en prijsstijgingen 
opvangt met ombuigingen. 

- N.v.t. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Reactie o.b.v. genomen bestuursbesluit d.d. 28-03-2025, 
zie onderaan* 

Gemeente Sint-
Michielsgestel 
 
 
 
 
 
 
 

Ja, zie 
opmerkingen 

- De gemeenteraad ondersteunt de inhoudelijke koers 
van het BHIC. Echter als gevolg van het ravijnjaar 
2026 (en verder) staan we als gemeente voor 
moeilijke keuzes. Bij het maken van deze keuzes 
kijken we ook naar de uitgaven die we doen aan 
gemeenschappelijke regelingen.  
 

- In het licht daarvan willen we het bestuur van het 
BHIC vragen het indexeringspercentage op de 

- N.v.t. 
 
 
 
 
 
 

- Reactie o.b.v. genomen bestuursbesluit d.d. 28-03-2025, 
zie onderaan* 
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Gemeente Sint-
Michielsgestel (vervolg) 
 
 
 
 
 
 
 

gemeentelijke bijdrage te heroverwegen voor het 
jaar 2026 en hierbij uit te gaan van de bijdrage van 
2025. Op deze manier wordt de bijdrage van de 
gemeente op dit punt niet verhoogd. Wij snappen 
dat als gevolg hiervan het bestuur van het BHIC 
keuzes moet maken. De uitwerking hiervan zien we 
dan ook graag vertaald in de begroting van het BHIC 
2026 e.v. 

 
 

Gemeente Vught Positief - Ondersteuning uitgezette koers in kadernota 2026. - N.v.t. 
 

Waterschap Aa en Maas Geen zienswijze -- 
 

- N.v.t. 
 

Waterschap De Dommel 
 

Geen zienswijze  -- - N.v.t. 

 

*Reactie BHIC op verzoek aantal gemeenten om de bijdrage van 2025 te hanteren als uitgangspunt voor 2026:  

In de bestuursvergadering van 28 maart 2025 is, gehoord hebbende de portefeuillehouders, besloten om de berekende index 2026 (3,1%) niet door te voeren. Dit naar 

aanleiding van het verzoek van een aantal gemeenten om de bijdrage van 2025 als uitgangspunt te hanteren voor 2026. De ontwerpbegroting 2026 is daarop aangepast: 

wij zien een gedeelde opvang daarvan in het structureel vergroten van bedrijfsopbrengsten via huurinkomsten, het verlagen van personele kosten en het verlagen van 

overige bedrijfskosten. Wel voeren we de indexcorrectie van t-2 (1,5% uit 2024) door. Dat doet immers recht aan het feit dat er niet met terugwerkende kracht wordt 

bezuinigd, waar het Rijk wel al heeft geïndexeerd. Tegelijkertijd leveren we met dit besluit onze bijdrage aan de opgaven waar gemeenten voor staan. Vanwege dit 

verzoek van een aantal gemeenten en gezien het feit dat gezamenlijke besluitvorming nodig is, hebben we via de Rijksvertegenwoordigers om een reactie gevraagd van 

het Rijk. Los van de formele zienswijzen die de deelnemers nog kunnen indienen, is ons gebleken dat het Rijk kan instemmen met deze éénmalige niet-indexering. 

 


